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 Tilføjelse �l Dagsordenen: 

 Siden sidst fra Skolen:  Afgangsprøver er gået over al forventning med super gode 
 karakterer som ligger over landsgennemsni�et. 
 Der har været sidste skoledag med meget vand og ingen 
 strøm - der blev tænkt anderledes og dagen blev reddet 
 med rundbold og dimission for 9. klasse. 
 Der er i ferien dykket ned i skolens procedurer og �lpasset 
 e�er behov. 
 Der har været a�oldt 1. skoledag med morgensang i godt 
 vejr. Der var rundstykker og åbent hus fra morgenstunden 
 og alm. undervisning fra kl. 10. 
 Der bliver taget skolefoto denne uge. 
 Der er i næste uge en fagdag og også ekskursion på 
 skolespor. 

 Siden sidst fra Børnehaven  Der har været sommerferie i børnehaven, men med rig�g 
 mange børn �lmeldt. Over 30 børn i ugerne op �l ferien. 
 Det har kørt godt med den korte lukke�d i ferieugerne. 
 Der er startet op med de 16 børn, som er der pt. men der 
 opstarter et samarbejde med Gram Slot som forhåbentlig 
 også kan �ltrække flere børn. 
 Der er s�lle opstart og �lvænning �l den nye stue som 
 hver årgang er på. Lidt ture ud af huset er også indlagt i en 
 ellers rolig august. 

 Siden sidst fra Formanden  Toasteren i køkkenet har kørt hele ferien i tilbygningen, der 
 var meget varmt deroppe - det blev opdaget. 



 Der er ofte lys på skolen om aftenen alle mulige steder, 
 der følges op på slukning af lys og lukning af vinduerne 
 når rengøringen kommer. 

 Nyt fra bygningsgruppen  Vand i kælderen, evt. en ny dør, skulle være styr på vand i 
 fyrrum. evt. hæves 10 cm. oprensning af sandfangsbrønde 
 til arbejdsdag. se evt. mail fra mads. 

 Fyr i kælderen over i børnehaven har været under vand og 
 skal udskiftes, det besluttes at vi skal have muret de huller 
 til vi har derovre, så vi kan undgå det i fremtiden. 

 Ønske om et brændeskur i Naturhaven “Henrik”  - det 
 iværksættes. 

 Der laves plan for opgaver til arbejdsdagen, så det kan 
 vurderes om maling af klasserne skal varetages blandt 
 forældrene i den enkelte klasse. 

 Nyt fra FFV  Intet nyt. Kia følger op på om der er kommet flere 
 medlemmer siden foråret. 

 Nyt fra Hallen  Intet nyt. 

 Nyt fra PR 

 Nyt fra Fondssøgningsprojekter  -  Der er søgt Penge fra Nordea fonden �l 
 Børnehaven - godkendt 31/5 

 -  Der er indsendt materiale og ansøgning �l Asger 
 i�. at søge midler �l skolekøkkenet ved 
 landsbyrådet. 

 -  planlægning �l et stø�earrangement er begyndt 
 (vi satser på april 2025) 

 Nyt fra den Busansvarlige  Busplanen faldt på plads �rsdagen før skolestart. 
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